
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 7. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 474
Vil ministeren kommentere følgende udsagn fra Dansk Psykiatrisk Selskabs
formand, overlæge Thomas Middelboe: ”Vi skal ikke tilbage til tidligere tiders
sengepsykiatri. Det er slet ikke det, der er sigtet. Men vi er altså nødt til at si-
ge, at kombinationen af flere og flere patienter, færre og færre senge og en
manglende udbygning af den ambulante psykiatri er en meget giftig cocktail.
Og taberne – ja, det er de allersvageste og mest syge. Det er dem, hvor det
eneste, der kan hjælpe her og nu er en seng”? Der henvises til pressemedde-
lelsen ”Dansk Psykiatrisk Selskab ser med stor bekymring på det lave antal
psykiatriske sengepladser i Danmark”, som blev bragt på selskabets hjemme-
side den 28. januar 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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